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Raadzaal (MBG06)

A. van Langen, wethouder Ruimtelijke Ordening en Volkshuisvesting

Op ten Noort Blijdenstein Architecten & Landschap, de architecten de heer
M. Romano en de heer H. ter Beek

Four Energy, De heer E. Keming

Schouten Techniek, de heer T. Schouten

College

Presentatoren

Van de bijeenkomst zijn audio- en video-opnamen beschikbaar op de site

Deze avond hebben de architecten van Op ten Noort Blijdenstein Architecten & Landschap hun

planvisie voor "De Commandeur" te Wognum gepresenteerd aan alle raadsleden.

De heer H. ter Beek, architect bij Op ten Noort Blijdenstein Architecten & Landschap, heeft een
volledige uitleg gegeven en de vragen beantwoord, met ondersteuning van de heer E. Keming en de

heer T. Schouten.

Tijdens de presentatie bleek al snel dat er een interessant woonklimaat in een groene, landelijke
omgeving zalworden gerealiseerd, met een behoorlijk aandeel betaalbare woningen. Om op de

bouwplaats zo stikstofarm mogelijk te werken, worden er modulaire woningen geplaatst en prefab
woningen gebouwd.

lt
Pagina 1



ln de presentatie werd aangegeven dat men uitgaat van een groene, natuurvriendelijke,
experimentele wijk van ongeveer 300 woningen, gefaseerd uit te voeren.

Men gaat uit van ca.25% sociale en ca. 25% middeldure woningen.

De doelstelling is het realiseren van betaalbare, duurzame woningen, d.w.z. snel, bijna
energieneutraa l, circula ir, mod ulair, geprefa briceerd en demontabel.

Alle raadsleden hebben alom positief gereageerd op deze presentatie en gaan ervan uit dat het
College binnen afzienbare tijd met een passend raadsvoorstel komt.

Het was een waard presentatie

Namens

And re Meester, fractievoorzitter
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